
 

 

Ptuj, 20.1.2024 

 

SVETNIŠKO VPRAŠANJE V ZVEZI Z KOEFICIENTOM RAZVITOSTI OBČINE 

 

Vezano na medijske objave, ki povzemajo poročilo Ministrstva za finance glede koeficienta 

razvitosti občin, prosimo za  razlago kako se ta koeficient izračuna. 

 

Glede na to, da so se v MO Ptuj  v zadnjih letih izvedle številne investicije, koeficient pa je 

praktično nespremenjen  že zadnjih 15 let nas zanima kakšni so parametri izračuna, kateri 

kazalniki, ki se upoštevajo pa so sploh taki, da lahko nanje  občina vpliva    s svojimi strategijami, 

investicijami in ukrepi 

 

Sonja Žibrat 
Mestna svetnica 
 


